
Zeman: Pewne rzeczy nie zawsze idą dobrze
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Zdenek Zeman został nowym trenerem Cagliari i udzielił mediom kilku

wypowiedzi. Niektóre z nich dotyczyły Romy. Czech zaznaczył, że nie nosi

żadnej urazy wobec swojego byłego klubu.

 

Trener odniósł się do sytuacji z De Rossim:

- Nie byłem tym, który nie może go znieść, może to on nie znosił mnie. To co

innego. Zawsze starałem się pracować.

 

Mówił o swojej pracy w Romie:

- Jestem w piłce nożnej od 40 lat. Nie odczuwam chęci zemsty na nikim. W Romie

pracowałem dobrze, ale prawdopodobnie ktoś może się z tym nie zgodzić.

- Wygraliśmy z Interem i Fiorentiną, doszliśmy do finału Pucharu Włoch oraz

podnieśliśmy wartość graczy do 90 milionów euro.

 

Oraz podsumował wypowiedzią o Francesco i Daniele:

- Totti i De Rossi zrobili dużo. Są ważnymi zawodnikami, ale niektóre rzeczy nie

zawsze idą dobrze. Nie można ciągle mieć tego czego się chce.
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